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PROCES VERBAL 

 

                    Incheiat in sedinta ordinara din data de   31.10.2013  a Consiliului 

Local Crimpoia. 

                    Sedinta este deschisa de domnul  primar  care constata ca sunt 

prezenti 12  consilierii si domnul viceprimar Ciolcan Ioan.Inainte de inceperea 

sedintei domnului primar cere permisiunea introducerii unui nou punct pe 

ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare cu privire la aprobare cont de 

executie la 30.09.2013. 

                   Domnul  presedinte de sedinta Bobaru Tiberiu  prezinta ordinea de 

zi, care acum este urmatoarea :  

           1. Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 

2013     
                                             Initiator : Mirea Ionel – primar          

            Raportul compartimentului contabilitate  

                                  Prezinta : Mirosanu Camelia – consilier superior 

                                    Avizul  comisiei pentru programe de dezvoltare 

economico-sociala, buget- finante, administrarea domeniului public si privat al 

comunei, agricultura,  gospodarire  comunala, protectia mediului, servicii si 

comert 

                                       Prezinta : Dobre Silviu – presedinte    

2 .Proiect de hotarare   privind aprobarea „Regulamentului  

referitor la condiţiile în care se realizează accesul pe proprietatea publică 

sau privată a Comunei Crimpoia în vederea  instalării, întreţinerii, 

înlocuirii sau mutării reţelelor de comunicaţii electronice sau a elementelor 

de infrastructură necesare susţinerii acestora, modul de utilizare partajată 

a elementelor de infrastructură, precum şi măsurile privind construirea de 

reţele de comunicaţii electronice” 
                                                           Initiator : Mirea Ionel – primar          

                   Raportul primarului  comunei  

                                                    Prezinta :  Mirea Ionel  – primar  

                            Avizul  comisiei pentru programe de dezvoltare economico-

sociala, buget- finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, 

agricultura,  gospodarire  comunala, protectia mediului, servicii si comert 

                                                          Prezinta : Dobre Silviu – presedinte  

  

             3. Proiect de hotarare cu privire la dezafectarea barajului amplasat 

pe valea Branesei 



  

                                               Initiator : Mirea Ionel – primar          

                   Raportul primarului  comunei  

                                                    Prezinta :  Mirea Ionel  – primar  

                            Avizul  comisiei pentru programe de dezvoltare economico-

sociala, buget- finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, 

agricultura,  gospodarire  comunala, protectia mediului, servicii si comert 

                                                          Prezinta : Dobre Silviu – presedinte  

    4. Proiect de hotarare cu privire la aprobare – contul de executie   la  

30.09.  2013 

            5. Propuneri,intrebari,interpelari.Diverse 
                 

                      Presedintele de sedinta domnul Bobaru Tiberiu  supune la vot 

ordinea de zi a sedintei care este aprobata cu 13 voturi pentru . 

                    Domnul primar prezinta primul punct al ordinei de zi : 

                Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local pe 

anul 2013     
               Domnul primar prezinta faptul ca este necesara o rectificare de buget 

deoarece pentru plata indemnizatiilor cu handicap nu ne ajung banii pentru luna 

octombrie.  

              Domnul consilier Dobre Silviu   prezinta  avizul comisiei pentru 

programe de dezvoltare economico-sociala, buget- finante, administrarea 

domeniului public siprivat al comunei,agricultura,gospodarire comunala, 

protectia mediului, servicii si comert care este favorabil . 

               Domnii consilieri  sunt de acord cu proiectul de hotarare si rapoartele 

prezentate si il aproba cu 13  de voturi pentru. 

               Se trece la punctul doi al ordinei de zi:  

Proiect de hotarare   privind aprobarea „Regulamentului  

referitor la condiţiile în care se realizează accesul pe proprietatea publică 

sau privată a Comunei Crimpoia în vederea  instalării, întreţinerii, 

înlocuirii sau mutării reţelelor de comunicaţii electronice sau a elementelor 

de infrastructură necesare susţinerii acestora, modul de utilizare partajată 

a elementelor de infrastructură, precum şi măsurile privind construirea de 

reţele de comunicaţii electronice” 
 Domnul primar prezinta faptul ca trebuie aprobat Regulamentul 

referitor la condiţiile în care se realizează accesul pe proprietatea publică 

sau privată a Comunei Crimpoia în vederea  instalării, întreţinerii, 

înlocuirii sau mutării reţelelor de comunicaţii electronice sau a elementelor 

de infrastructură necesare susţinerii acestora, modul de utilizare partajată 

a elementelor de infrastructură, precum şi măsurile privind construirea de 

reţele de comunicaţii electronice  si trebuie trimis la ANCOM. 
 



  

              Domnul consilier Dobre Silviu   prezinta  avizul comisiei pentru 

programe de dezvoltare economico-sociala, buget- finante, administrarea 

domeniului public siprivat al comunei,agricultura,gospodarire comunala, 

protectia mediului, servicii si comert care este favorabil . 

        Se trece la punctul 3 al ordinei de zi : 

          Proiect de hotarare cu privire la dezafectarea barajului amplasat pe 

valea Branesei 
             Primarul comunei Crimpoia prezinta   EXPUNEREA  DE MOTIVE -   

In vederea sustinerii proiectului de hotarare cu privire la dezafectarea barajului 

amplasat pe valea Branesei. 

  Barajul din satul Crimpoia, comuna Crimpoia, judetul Olt este amplasat 

pe Valea Branesei, o vale care capteaza scurgerile de pe versantii situati in 

partea de nord-est a extravilanului comunei Crimpoia in imediata vecinatate a 

comunelor Tufeni si Serbanesti 

                In noaptea de 02-03 iulie 2005 din cauza unor precipitatii sub forma 

de ploaie torentiala care intr-o perioada foarte scurta ( 4-5 ore) au depasit la 

nivelul localitatii 280 l/m.p. si a scurgerilor masive de pe versanti, capacitatea de 

captare a  lacului a fost depasita, surplusul inregistrat fiind refulat peste digul de 

pamant. Astfel s-a creat in dig o bresa cu o latime de aproximativ 15  metri pe o 

adancime de 6 m si o largime de 40 m  in urma erodarii fiind avariat pe circa 25 

m pe canalul de descarcare rapida, prin care s-a scurs in mod necontrolat o 

cantitate foarte mare de apa care s-a cumulat cu cantitatea de apa rezultata din 

ploi si din amonte afectand zona inundabila a localitatii si agravand situatia 

locuintelor, gospodariilor si familiilor din aceasta zona. 

               Prin bresa respectiva s-au mai scurs viituri, dar nu de amploarea celei 

din anul 2005astfel starea barajului a fost deriorata in continuare. 

             In starea actuala, barajul nu mai poate fi utilizabil, nu exista posibilitatea 

reabilitarii sale din cauza lipsei fondurilor si, desi au existat din partea 

consiliului local incercari .In aceasta situatie, Consiliul Local Crimpoia propune 

dezafectarea acestuia si redarea terenului aferent circuitului agricol. 

      Domnul consilier Dobre Silviu   prezinta  avizul comisiei pentru 

programe de dezvoltare economico-sociala, buget- finante, administrarea 

domeniului public siprivat al comunei,agricultura,gospodarire comunala, 

protectia mediului, servicii si comert care este favorabil . 

                Domnii consilieri sunt de acord cu proiectul de hotarare prezentat  si il 

aproba cu un numar de 13 voturi pentru.            

              Se trece la punctul 4 al ordinei de zi 

  Proiect de hotarare cu privire la aprobare – contul de executie   la  

30.09.  2013 
             Doamna  contabil Mirosanu Camelia prezinta raportul compartimentului 

de specialitate. 



  

              Domnul consilier Dobre Silviu   prezinta  avizul comisiei pentru 

programe de dezvoltare economico-sociala, buget- finante, administrarea 

domeniului public siprivat al comunei,agricultura,gospodarire comunala, 

protectia mediului, servicii si comert care este favorabil . 

               Domnii consilieri  sunt de acord cu proiectul de hotarare si rapoartele 

prezentate si il aproba cu 13  de voturi pentru. 

            Propuneri,intrebari,interpelari. Diverse. 
       La acest punct al sedintei domnul primar prezinta Consiliului Local 

Dispozitia nr. 78 / 22.10.2013 referitoare la infiintarea Centrului de Permanenta 

Fix Crimpoia, incepand cu data de 01.11.2013, avand urmatoarele zone   

arondate : 

• Crimpoia 

• Nicolae Titulescu 

• Serbanesti 

• Valeni 

• Seaca 

• Mihaiesti 

• Ghimpeteni 

           Medicul coordonator al Centrului de Permanenta Fix Crimpoia este  

desemnat dr. Florescu Alexandru.  Din partea Directiei Judetene de Ambulanta 

Olt nu se va mai primi o ambulanta, D.S.P Olt va da o masina AC3 echipata  

complet ,ambulanta care va fi la dispozitiaCentrului de Permanenta. 

                   De la ultima sedinta de consiliu din septembrie si pana in prezent s-a 

renovat cladirea Centrului de Permanenta si igienizat. In afara de renovarea si 

igienizarea Centrului de Permanenta au fost date doua liste de la DSP Olt cu 

mobilier si instrumentar carevor fi asigurate de catre primarie.Deasemenea 

primaria va mai asigura cheltuiala cu caldura, energia electrica, telefon, cablu, 

internet, precum si un paznic si un ingrijitor de curatenie. 

   In concluzie incepand cu data de 01.11.2013 Centrul de Permanenta 

Fix Crimpoia isi va incepe activitatea. In ceea ce priveste programul de lucru, 

acesta va fi incepand cu ora 15,00 pana la ora 08,00. Pentru ca Centrul de 

Permanenta sa isi inceapa activitatea s-a incheiat un contract de comodat cu DSP 

Olt pe toata durata functionarii centrului. 

                  O alta problema pe care o prezinta domnul primar este aceea ca 

exista o cerere din partea medicului stomatolog, Stancu Marian de reinnoire 

contract de concesiune si extindere spatiu in incinta spitalului in vederea 

desfasurarii unei activitati medicale, in speta fizioterapie. 

                    Domnul primar cere acordul consiliului local de a incheia acest 

contract de concesiune pe o durata de 25 ani, se supune la vot si se aproba cu un 

numar de 12 voturi pentru, domnul Stancu Marian nu voteaza deoarece acest 

lucru il vizeaza in mod personal. 

                Consiliul Local  imputerniceste pe  domnul primar , Ionel Mirea  sa 

semneze contractele de concesiune cu medicii din localitate 



  

 

        Nemaifiind   alte  discutii sau intrebari, presedintele de sedinta declara 

inchise lucrarile acesteia. 

              Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

                  Presedinte de sedinta                                         Secretar 

                     Bobaru Tiberiu                                            Stancu Anamaria 


